



ແຂວງຢຸນນານ ແລະ ປະເທດລາວ ຮ່ວມກັນປົກປ້ອງສຸຂະພາບຂອງປະຊາຊົນ

ປະຊາຊົນທ້ອງຖິ່ນ ມີທາງເລືອກ ດ້ານການ ປິ່ນປົວຫຼາຍກວ່າເກົ່າ

ໂຮງໝໍແຂວງຫຼວງພະບາງ ໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອ ຈາກ ສປ ຈີນ ຊຶ່ງໄດ້ຮັບການ ສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນ ໃນຕົ້ນສະຕະວັດ ທີ່ 21. ໃນເວລານັ້ນ, ແຂວງ ຢຸນນານ ກໍໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມວຽກ ງານການກໍ່ສ້າງ. ໄປຄຽງຄູ່ກັບ ປະຊາກອນຂອງແຂວງຫຼວງ ພະບາງ ໄດ້ເພີ່ມຂຶ້ນຢ່າງຕໍ່ ເນື່ອງ ແລະ ຄວາມຮຽກຮ້ອງ ຕ້ອງການຂອງປະຊາຊົນ ໃນ ການບໍລິການດ້ານການແພດ ນັບມື້ນັບສູງຂຶ້ນ, ອຸປະກອນຮັບ ໃຊ້ຕ່າງໆໃນໂຮງໝໍ ຕ້ອງໄດ້ ຮັບການຍົກລະດັບຕື່ມອີກ.

ການປັບປຸງ ແລະ ຍົກ ລະດັບຄັ້ງນີ້ ລວມມີການກໍ່ສ້າງ ຕຶກພະແນກພາຍນອກ ແລະ ພະແນກເສັ້ນເລືອດທີ່ໃຈ, ທີ່ ພັກຊ່ວງຊານຈິນ, ສະຖານີບໍາ ບັດນໍ້າເຢືອນ, ອ່າງນໍ້າດັບເພີງ ແລະ ຫ້ອງຈັກປັ່ນສູບນໍ້າດັບ ເພີງ, ພ້ອມທັງສະໜອງອຸປະ ກອນທີ່ກ່ຽວຂ້ອງຕ່າງໆ, ຈຸດ ປະສົງແມ່ນເພື່ອປັບປຸງຍົກລະ ດັບ ໂຮງໝໍແຂວງຫຼວງພະບາງ ໃຫ້ເປັນໂຮງໝໍໃຈກາງ ທາງ ພາກເໜືອຂອງລາວ.

ພາຍໃຕ້ຄວາມພະຍາຍາມ ຮ່ວມກັນຂອງຈີນ ແລະ ລາວ. ປັດຈຸບັນ ໂຮງໝໍແຂວງຫຼວງ ພະບາງ ໄດ້ມີໂສມໜ້າໃໝ່: ການອອກແບບຂອງເຂດລໍຖ້າ, ສວນດອກໄມ້ ແລະ ສິ່ງ ລວມ ແຕ່ເຮັດໃຫ້ຄົນຮູ້ສຶກມີຄວາມ ສະບາຍໃຈ; ສໍາລັບຂໍ້ມູນການ ບົ່ງມະຕິເປັນ 3 ພາສາຄື: ພາ ສາລາວ, ພາສາຈີນ ແລະ ພາ ສາອັງກິດ, ໂຮງໝໍໄດ້ນໍາໃຊ້ລະ ບົບບັນທຶກອາການຄົນເຄັບແບບ ເອເລັກໂຕຣນິກ, ອຸປະກອນການ ແພດແບບອັດສະລິຍະ ແລະ ການແພດທາງໄກ, ຊຶ່ງໄດ້ປັບ ປຸງຂັ້ນຕອນການປິ່ນປົວໃຫ້ດີ ຂຶ້ນ ແລະ ເຮັດໃຫ້ການປິ່ນປົວ ຂອງຄົນເຈັບ ຍິ່ງມີຄວາມສະ ດວກສະບາຍກວ່າເກົ່າ.

ທ່ານ ດຣ ພູວະນາ ອະ ນຸລັກຄາ ຜູ້ອໍານວຍການໂຮງ ໝໍແຂວງຫຼວງພະບາງ ກ່າວ

ວ່າ: ການປັບປຸງ ແລະ ຍົກ ລະດັບຄັ້ງນີ້, ໄດ້ຍົກລະດັບທັງ ຮາດແວ ແລະ ຊອບແວຂອງ ໂຮງໝໍ. ຈຳນວນຕຽງໂຮງໝໍ ໄດ້ເພີ່ມຂຶ້ນຈາກ 150 ຕຽງ ເປັນ 200 ຕຽງ, ໄດ້ເພີ່ມພະ ແນກໃໝ່ ເຊັ່ນ: ພະແນກກະ ທິບບາດເຈັບ ແລະ ພະແນກ ຜ່າຕັດຫົວໃຈ ແລະ ອື່ນໆ ພ້ອມທັງເຂດໃໝ່ຫຼາຍແຫ່ງ ເຊັ່ນ: ຫ້ອງ ICU, ເຂດສະ ເພາະຄົນເຈັບ ເປັນຕົ້ນ. ໃນ ມູນມອງຂອງທ່ານ, ໄປຄຽງ ຄູ່ກັບ ຄວາມສາມາດການປິ່ນ ປົວຂອງໂຮງໝໍ ໄດ້ຮັບການ ຍົກສູງຂຶ້ນ, ປະຊາຊົນທ້ອງຖິ່ນ ກໍຈະມີທາງເລືອກໃໝ່ ໃນການ ປິ່ນປົວພະຍາດ, ຄົນເຈັບບໍ່ຕ້ອງ ເດີນທາງໄກ ໄປນະຄອນຫຼວງ ວຽງຈັນ ຫຼື ຕ່າງປະເທດ ເພື່ອ ປິ່ນປົວພະຍາດ, ຊຶ່ງຈະເປັນ ການຫຼຸດຜົນທຶນດ້ານການປິ່ນ ປົວໃຫ້ໜ້ອຍລົງ ແລະ ປະຢັດ ເວລາໃນການປິ່ນປົວພະຍາດ.

ຄົນທັງຫຼາຍ ນັບມື້ ນັບຮັກແພງກັນ ໃນການ ປະຕິບັດໂຄງການ

ການປັບປຸງ ແລະ ຍົກລະ ດັບຂອງໂຄງການຄັ້ງນີ້, ຍັງ ລວມທັງການຝຶກອົບຮົມ ແລະ ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານເຕັກນິກ ໃຫ້ແກ່ພະນັກງານການແພດ ລາວອີກດ້ວຍ. ໃນຖານະເປັນ ຝ່າຍສະໜັບສະໜູນດ້ານເຕັກ ນິກ, ໂຮງໝໍປະຊາຊົນເລກ 1 ແຂວງຢຸນນານ ຈະໃຫ້ການ ຊ່ວຍເຫຼືອເປັນ 3 ບົດລຽນຕິດ, ລວມທັງການສົ່ງພະນັກງານບໍ ລິຫານ ແລະ ຜູ້ຊ່ວງຊານໄປ ປະຈຳຢູ່ລາວ ເພື່ອຍົກລະດັບ ການຄຸ້ມຄອງບໍລິຫານ ແລະ ຄຸນນະພາບການປິ່ນປົວຂອງ ໂຮງໝໍໃຫ້ສູງຂຶ້ນ.

ພາຍຫຼັງຈັດພິທີມອບ-ຮັບ ໂຄງການດັ່ງກ່າວ, ທ່ານ ດຣ ພູວະນາ ອະນຸລັກຄາ ໄດ້ນຳ ພາຄະນະແພດໝໍ ເດີນທາງ ໄປນະຄອນຄຸນໝິງ ເພື່ອເຂົ້າ ຮ່ວມຊຸດຝຶກອົບຮົມ ຢູ່ໂຮງໝໍ ປະຊາຊົນເລກ 1 ແຂວງຢຸນ ນານ. ທ່ານ ແນະນຳໃຫ້ຮູ້ວ່າ: ພາຍໃຕ້ຂອບການຮ່ວມມືການ

ວັນທີ 16 ສິງຫາຜ່ານມາ, ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອປັບປຸງ ແລະ ຍົກລະດັບໂຮງ ໝໍແຂວງຫຼວງພະບາງ ຈາກ ສປ ຈີນ ໄດ້ຈັດພິທີມອບ-ຮັບ ແລະ ນຳໃຊ້ຢ່າງເປັນ ທາງການ. ໂຄງການນີ້ແມ່ນໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອຕ່າງປະເທດລະດັບຊາດທີ່ກະຊວງ ການຄ້າແຫ່ງ ສປ ຈີນ ມອບໜ້າທີ່ໃຫ້ແຂວງຢຸນນານເປັນຜູ້ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ, ເປັນ ໜ້າກຳນົດອັນສຳຄັນທີ່ຈີນ ແລະ ລາວ ລົງເລິກການຮ່ວມມືມິດຕະພາບ ແລະ ຊ່ວຍ ຊຸກຍູ້ການພັດທະນາພາລະກິດສາທາລະນະສຸກຂອງລາວ.



ບໍລິການດ້ານການແພດ ແລະ ສາທາລະນະສຸກລາວ-ຈີນ, ໃນ ຊຸມປີຜ່ານມາ, ພະນັກງານການ ແພດຂອງໂຮງໝໍແຂວງຫຼວງ ພະບາງ ໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມ ດ້ານທິດສະດີ ແລະ ພຶດຕິກຳ ດ້ານການແພດ ຢູ່ໂຮງໝໍປະ ຊາຊົນເລກ 1 ແຂວງຢຸນນານ; ໃນຂະນະດຽວກັນ, ຜູ້ຊ່ວງຊານ ແຂວງຢຸນນານ ກໍໄດ້ໄປປະຈຳ ການຢູ່ໂຮງໝໍແຂວງຫຼວງພະ ບາງ ເພື່ອໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອ ດີປະສານສົມທົບກັບການປະ ຕິບັດຕົວຈິງ ຖ່າຍທອດຄວາມ ຮູ້ໃຫ້ຂ້ອຍ, ເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍໄດ້ ຮຽນຮູ້ບັນດາບົດຮຽນປະສົບ ການ ຫຼາຍສົມຄວນ, ມີປະ ໂຫຍດຫຼາຍຕໍ່ວຽກງານຂອງ ຂ້ອຍໃນສູນນີ້.”

ໝໍແຂວງຫຼວງພະບາງ ຂອງບໍ ລິສັດ ຊິໂນໄຮໂດຣ ເລກທີ 14 ຂອງຈີນ ກ່າວວ່າ: ທັງສອງ ຝ່າຍຈີນ ແລະ ລາວ ໄດ້ແລກ ປຸງສົນທະນາກັນຢ່າງເຕັມປຽມ, ເຮັດໃຫ້ທັງສອງຝ່າຍນັບມື້ນັບ ເຂົ້າໃຈກັນເປັນຢ່າງດີ. ວິສາ ຫະກິດຈີນ ໄດ້ເຄົາລົບນັບຖື ຕໍ່ຮິດຄອງປະເພນີ, ຄວາມຊື່ນ ເຄີຍຂອງປະເທດລາວ ແລະ ມີສ່ວນຮ່ວມຢ່າງຕັ້ງໜ້າ ໃນ ວຽກງານສາທາລະນະປະໂຫຍດ ຂອງປະຊາຊົນທ້ອງຖິ່ນ, ຊຶ່ງ ເຮັດໃຫ້ປະຊາຊົນ ໄດ້ເພີ່ມທະ ບົດຄວາມເຂົ້າໃຈຕໍ່ໂຄງການ, ໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນການ ບົດເນີນໂຄງການ, ຄົນທັງຫຼາຍ ນັບມື້ນັບມີຄວາມຮັກແພງກັນ.

ຊຸດຝຶກອົບຮົມການແລກປ່ຽນ ແລະ ຮ່ວມມື ດ້ານເຕັກນິກການແພດສໍາລັບປະເທດລາວ ຈັດຂຶ້ນຢູ່ນະຄອນຄຸນໝິງ

ລະຫວ່າງ ວັນທີ 25 ສິງ ຫາ - ວັນທີ 1 ກັນຍານີ້, ຊຸດ ຝຶກອົບຮົມການແລກປ່ຽນ ແລະ ຮ່ວມມືດ້ານເຕັກນິກການແພດ ລະ ສໍາລັບອາຊີໃຕ້ ແລະ ຕາເວັນ ອອກສຽງໃຕ້ (ລາວ) 2024 ທີ່ຈັດໂດຍໂຮງໝໍໃນເຄືອມະ ຫາວິທະຍາໄລຢຸນນານ ໄດ້ຈັດ ຂຶ້ນຢູ່ນະຄອນຄຸນໝິງ ຢ່າງສໍາ ເລັດສິ້ນ.

ຊຸດຝຶກອົບຮົມຄັ້ງນີ້ ໄດ້ ເຊີນພະນັກງານແພດໝໍ ໃນ ພະແນກສຸກເສີນຈຳນວນ 30 ທ່ານ, ຈາກໂຮງໝໍສູນກາງ 5 ແຫ່ງຂອງປະເທດລາວ ລວມ ທັງໂຮງໝໍມິດຕະພາບ ແລະ ໂຮງໝໍແມ່ ແລະ ເດັກ ນະ ຄອນຫຼວງວຽງຈັນ ເຂົ້າຮ່ວມ, ຊຶ່ງໄດ້ດໍາເນີນການແລກປ່ຽນ ແລະ ຝຶກອົບຮົມທາງການແພດ ໃນຫຼາຍຂົງເຂດທີ່ສໍາຄັນ ເຊັ່ນ: ການປິ່ນປົວຄົນເຈັບທີ່ຖືກສານ ພິດແບບສຸກເສີນ, ການປິ່ນປົວ ອາການຊຶມເຊື້ອຢ່າງຮ້າຍແຮງ ແລະ ການປິ່ນປົວບາດແຜສຸກ ເສີນ ເປັນຕົ້ນ.

Jiankun) ພະນັກງານຂອງ ສູນແລກປ່ຽນເສດຖະກິດ ແລະ ເຕັກນິກສາກົນແຂວງຢຸນນານ ກ່າວວ່າ: ນີ້ແມ່ນພຶດຕິກຳຕົວ ຈິງໃນການຮ່ວມກັນສ້າງຄູ່ຮ່ວມ ຊາຕາກຳ ລາວ-ຈີນ. ຄົນຈີນ ແລະ ຄົນລາວ ທີ່ເຮັດວຽກໃນ ຂົງເຂດຕ່າງກັນ ໄດ້ອຸທິດກຳ ລັງວັງຊາຂອງຕົນ, ຮ່ວມແຮງ ຮ່ວມໃຈກັນ ແລະ ກ່າວເດີນ ໄປໜ້າພ້ອມໆກັນ ຊຶ່ງໄດ້ສ້ອງ ແສງໃຫ້ເຫັນເຖິງສອງປະເທດ ຈີນ ແລະ ລາວ ເປັນຄູ່ຮ່ວມ ຊາຕາກຳທີ່ດີ ແລະ ຮ່ວມກັນ ມຸ່ງໜ້າໄປສູ່ອະນາຄົດທີ່ດີກາມ.

ບົດໂດຍ: Liu Ziyu, ວິ ມິນ ຢາງ; ພາບໂດຍ: ບໍລິສັດ ຊິໂນໄຮໂດຣ ເລກທີ 14, ຫັງ ສີໝີລາຍວັນຢຸນນານ

ທີ່ດີ ໃຫ້ແກ່ນັກສໍາມະນາກອນ ເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ທາກຍັງໄດ້ສ້າງ ເວທີການແລກປ່ຽນ ແລະ ຮ່ວມ ມືດ້ານເຕັກນິກການແພດ ລະ ຫວ່າງ ລາວ-ຈີນ ອີກດ້ວຍ. ທ່ານ ພໍ ພິລິ ຢູ່ພະແນກສຸກ ເສີນ ໂຮງໝໍມິດຕະພາບ ກ່າວ ວ່າ: ເນື້ອໃນຂອງຊຸດຝຶກອົບ ຮົມຄັ້ງນີ້ ແມ່ນແທດເໝາະກັບ ການປະຕິບັດຕົວຈິງຫຼາຍ ແລະ ມີຜົນຕໍ່ວຽກງານປະຈຳວັນ ຂອງພວກເຮົາ ຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ, ຫວັງວ່າໃນອະນາຄົດ ຈະມີໂອ ກາດເຂົ້າຮ່ວມຊຸດຝຶກອົບຮົມ ແບບນີ້ອີກ.

ບົດໂດຍ: ວິມິນ ຢາງ (ສະໜອງຂໍ້ມູນໂດຍ: ສູນ ການສື່ສານສາກົນພາກພື້ນອາ ຊີໃຕ້-ອາຊີຕາເວັນອອກສຽງໃຕ້ ແຂວງຢຸນນານ)



ynzhanba@163.com
laos.yunnangateway.com